بحث عن كرة القدم بالانجليزي مترجم 2022

اللعبة الأكثر انتشارا على مستوى العالم، كما إنها من الألعاب ذات التاريخ القديم إلا أن تنظيمها وتنظيم بطولات خاصة بها كان في فترة ليست بعيدة من القرن السابق، حيث تعتبر البطولات الخاصة بها من أكثر البطولات مشاهدة وعلى رأس تلك البطولات وأشهرها.

Football is the most popular game in the world, and it is a game of ancient history, but the organization and organization of its own championships was not far from the previous century, where the championships are among the most watched competitions and the most .famous championships is World Cup

نشأة كرة القدم

تعود نشأة كرة القدم إلى عصور قديمة في وحيث كانت توجد لعبتان هما إيبسكسروس، وهارباستوم، وهما تعتبرا أصل لعبة كرة القدم إلا أن اللعبة لم تكن تعتمد على الركل بالقدم بشكل كامل وإنما كان التركيز الأكبر على مسكها باليد، كما كانت هناك رياضتي التسوجو، و الكيماري في اليابان، حيث كانت تعتمد تلك الالعاب جميعا على فكرة ركل الكرة كما هو الحال مع كرة القدم حديثًا.

The origin of football dates back to ancient times in Europe and Greece, where there were two games, Epscross and Harbastom, which were considered the origin of the game of football. However, the game was not entirely based on kicking the foot. The biggest focus was on handholding. In Japan, where they all relied on the idea of kicking the ball as .is the case with football recently

كرة القدم الحديثة (Modern football)

التطوير الفعلي لقوانين وشكل لعبة كرة القدم كان في في عام 1828، حيث قامت كل من كلية أيتون ومدرسة هارو ومدرسة الرجبي ومدرسة وينتشستر ومدرسة شروسبري بوضع مجموعة من القوانين المنظمة للعبة طبقت على أداء اللعبة.

The actual development of the rules and form of the football game was at the University of Cambridge in 1828, where Eaton College, Harrow School, Rugby School, Winchester School and Schroesbury School developed a set of rules governing the game applied to the performance .of the game

انتشرت اللعبة في إنجلترا وتشكلت العديد من النوادي والتي كانت ترتبط بالجامعات والمدارس وكانت تلك النوادي تعمل على ابتكار قوانين جديدة تخصها، ومع التقدم و الانتشار الكبير للعبة جاء فصلها عن لعبة الراجبي، وبدأت تتخذ شكلًا مختلفًا عنها وقوانين مختلفة حتى وصلت إلى شكلها الحالي وتم تأسيس إتحاد دولي لها ينظم العلاقات والبطولات الخاصة بها على مستوى العالم إلى جانب الاتحادات الفرعية للقارات والدول.

The game spread in England and formed many clubs that were linked to universities and schools and those clubs are working on the creation of new laws belonging to them, and with the progress and the spread of the game was separated from the game Rajabi, and began to take a different form and different laws until it reached its current form was established Union It organizes international relations and championships around the .world, as well as sub-associations of continents and nations

معلومات عن كرة القدم (Information about football)

تمت تسمية اللعبة بكرة القدم في وكانت التسمية بهذا الشكل حتى يمكن تمييز اللعبة عن لعبة الرجبي، إلا أنه يطلق على اللعبة في الولايات المتحدة وكندا كلمة سوكر وهى اختصار لكلمة أسوسياشن، أما في استراليا ونيوزلندا فتظهر التسميتين كرة القدم وسوكر.

The game is named football in England and the name is so that the game can be distinguished from rugby. However, in the United States and Canada, the game is called Soccer, which is the abbreviation for .Association. In Australia and New Zealand, called Soccer & football

كانت اللعبة قديمًا مشهور بالعنف وعدم وجود قوانين منظمة حتى أنه أطلق عليها مافيا الكرة.

The game was famous for its famous violence and the absence of .organized laws, even called it the mafia ball

كانت أولى القوانين المنظمة للعبة كرة القدم في عام 1848.

.the first regulation of football was in 1848

تم تأسيس الإتحاد الدولي لكرة القدم (FIFA) في فرنسا في عام 1904.

.The FIFA was founded in France in 1904

كان ظهور البطاقات الحمراء والصفراء في عام 1962 وتم أخذ الفكرة من إشارات المرور.

The appearance of the red and yellow cards in 1962 was taken from the .traffic lights

وضع الشبكة على عوارض المرمى ليس من القوانين الإلزامية للعبة.

.Putting the net on the goal bars is not mandatory

.The English club Sheffield is the first football club

It was the first broadcast of a football match in 1937, a friendly match for .Arsenal

The fastest goal in the history of football was a goal scored two seconds after the start of the game